
SUOMUSSALMEN NUORISOVALTUUSTON KOKOUS                  

        PÖYTÄKIRJA  

                                                 

Aika: keskiviikko 24.5.2023 klo. 17.00-18.33 

Paikka: Suomussalmen kunnantalo (Kauppakatu 20), kunnanhallituksen kokoushuone (3.kerros) 

Läsnä:  X Arhipoff Noora 

     Heikkinen Tomi 

     Heikkinen Eemeli 

    Hiltunen Sampo 

 X Hokkanen Martta 

 X  Holappa Enna-Sofia  

    Juntunen Juuso 

    Junttila Niklas 

 X Kela Veikka 

    Kemppainen Emma 

    Kyllönen Jere 

 X   Laukkanen Eeli 

 X  Moilanen Anniina 

     Seppänen Atte 

     Tauriainen Iina 

 X  Vasunta Onni-Lenni, puheenjohtaja 

 

Varalla:   X  Junttila Tomas 

 X   Holappa Helmi 

 X   Kela Otso 

   Mustafa Omar 

Yhdyshenkilö:  X Järvenpää Eija, sihteeri 

Kummivaltuutetut: 

 X   Heikkinen Arto 

     Laatikainen Janne 

 X  Seppänen Jonna 

  Veteläinen Milla 

 

 

 



PÖYTÄKIRJA:  

1. Kokouksen avaus 

Esitys: Puheenjohtaja Onni-Lenni avaa kokouksen. 

Päätös: puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17.00. 

2. Läsnäolijoiden toteaminen 

Esitys: Todetaan läsnäolijat nimenhuudolla sekä osallistujalistalla. 

Päätös: esitys hyväksyttiin. 

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Esitys: Kokouskutsu ja esityslista on lähetetty nuorisovaltuutetuille ja kummivaltuutetuille torstaina 

17.5.2023. Kokouksessa on läsnä puolet nuorisovaltuutetuista.  

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: esitys hyväksyttiin. 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Valitaan pöytäkirjantarkastajat aakkosjärjestyksen mukaisesti. Pöytäkirjantarkastajat 

toimivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina. 

Päätös: Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Veikka Kela ja Eeli Laukkanen. 

5. Esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Esityslistaan voi tehdä muutoksia ja lisäyksiä tässä vaiheessa. 

Päätös: esityslista hyväksyttiin seuraavalla muutoksella. Vesa Heikkinen oli estynyt  ja hänen esittely siirtyy 

myöhempään ajankohtaan.  

6. Osallistava budjetointi  

Kunnanjohtaja Erno Heikkinen kertoo osallistavasta budjetoinnista. 

Päätös: Kunnanjohtaja kertoi lyhyesti, mitä osallistava budjetointi on. Kuntalaisten ideoiden toteutukseen on varattu 

5000 € määräraha. Kuntaan on tullut runsaasti ehdotuksia, joista kunnanvaltuusto valitsi 3 toteuttamiskeloista ideaa 

kuntalaisten lopulliseen valintaan.Vaihtoehdoista voi äänestää ma 29.5 alkaen kaikki kuntalaiset.  Myös vanhus- ja 

vammaisneuvosto sekä nuorisovaltuusto ovat saaneet kumpikin 2500 € määrärahan päätettäväkseen.  

Nuorisovaltuusto kannustaa kaikkia äänestämään kuntalaisten ideasta mikä olisi paras toteutettava idea.  

Nuorisovaltuuston hallitus valmistelee kesän aikana ideointi prosessia: miten saadaan lasten ja nuorten ideat esille, 

miten suoritetaan  ideoiden esivalinta ja miten päätetään toteutettavasta ideasta. Mietittiin yhdessä sitä, että 

voisiko kouluja ja päiväkotia hyödyntää ideoiden keräämisessä. Tavoitteena on, että mahdollisimman monella 

lapsella on nuorella olisi mahdollisuus antaa ideansa 2500 euron käytöstä.  

 

7. Vesa Kasperi Heikkinen Hengitysyhdistyksestä pitää puheenvuoron vapaaehtoistoiminnasta 

Käydään keskustelua siitä, miten nuoret saataisiin mukaan vapaaehtoistoimintaan 

Päätös:  siirrettään myöhempään ajankohtaan. Hallitus sopii uuden ajankohdan.  

 

 



8. Kuulumiset ja ilmoitusasiat 

Esitys: käydään läpi kaikkien nuorisovaltuutettujen kuulumiset sekä ilmoitettavat asiat. 

Päätös: käytiin läpi kaikkien kuulumisen.  

Ilmoitusasiana, että nuorisovaltuustolla on kaksi pokaalia sekä kylpylän että urheilukaupan lahjakortteja seuraavien 

tapahtumien palkinnoiksi.  

9. Kainuun hyvinvointialueen nuorisovaltuuston katsaus sekä hallituksen ja lautakuntien ajankohtais- katsaus 

Esitys: Hyvinvointialueen nuorisovaltuutetut Onni ja Atte kertovat hyvinvointialueen nuorisovaltuuston ajankohtaiset 

asiat. Onni kertoo viime hallituksen kokouksessa käydyt asiat. Sampo Hiltunen ja Tomas Junttila sekä heidän 

varajäsenensä kertovat lautakuntien ajankohtaiset asiat. 

Päätös: Onni-Lenni kertoi, että hyvinvointialueen nuorisovaltuuston (Kainuun alnun) puheenjohtaja vaihtui ja uusi pj 

on Venla Österberg. Onni-Lenni on 1. varapj. Myös jäsenissä tuli muutoksia. Vallittiin jäsen neuvottelukuntaan ja 

käsiteltiin toimintasuunnitelmaa. Kainuunalnun jäsenet ovat tehneet myday tarinat Instagrammiin   @kainuunalnu.  

Onni kertoi, että nuvan hallituksessa käytiin läpi tämän kokouksen asiat sekä suunniteltiin lasten liikuntariehaa. 

Tomas kertoi, että on ollut sivistyslautakunnan kokouksissa. Ajankohtaista tällä hetkellä lukion siirtyminen yksi 

luokkaiseksi. Muutos tapahtuu 2025 mennessä, jolloin siirryttäisiin yksi luokkaisena uuden koulun tiloihin. Perustettu 

lukion tukiliike ja to 25.5. Ylä-Kainuun lehdessä on juttu lukio asiasta. 

 

10.  Tulevat sekä menneet tapahtumat sekä nuorisovaltuuston edustukset 

Esitys: kuullaan menneiden tapahtumien suunnittelu ryhmiltä kuulumiset, miten tapahtumat onnistuivat. 

Keskustellaan tulevista tapahtumista. Käydään läpi nuorisovaltuuston edustukset. 

Päätös: Lasten liikuntariehassa la 20.5. oli ohjelmassa mm. sählyä, kaupunkisota, musiikkia, temppurata, 

tasapainoilua, kiipeilyverkko sekä yrityskurssin kanttiini. Oli aurinkoinen ja lämmin päivä ja perheet haluavat olla 

ulkona ja osa kävi leikkimässä koulun pihalla. Tapahtumassa oli osallistujia mutta vähemmän kuin edellisenä vuonna. 

Huomioitavaa seuraavalla kerralla: tapahtuman markkinointi aloitettava aikaisemmin, jaettavat mainoslaput 

loppuivat kesken ja liikuntariehan ajankohta voisi olla loka-marraskuussa.  

Eduskuntavierailua valmisteltiin ja edustajat olisivat ottaneet ryhmän vastaan. Alustavasti suunniteltiin retken 

ajankohdaksi kesäkuuta mutta monella on kesätöitä, joten vierailu päätettiin siirtää syksylle. Valmisteluryhmään tuli 

uusia jäseniä ja Onni-Lenni lisäsi heidät valmistelutyöryhmään.  

Päättäjien aamukahvit on hyvä tapahtuma mutta sitä ei tämän toimikauden aikana ehditä järjestämään, vaan uusi 

nuorisovaltuusto voisi sen järjestää syksyllä.  

Onni-Lenni edusti nuorisovaltuustoa kansainvälisen veteraanipäivän juhlassa ja esitti tervehdyksen. 

Sovittiin, että nuorisovaltuuston jäsenet voisivat tehdä myday-tarinat, jotka julkaistaisiin kesäkuussa. Onni-Lennillä ja 

Veikalla on tunnukset Instagram-tilille. Tiedotetaan WhatsApp-ryhmässä mydaysta enemmän ja voi varata oma jutun 

julkaisupäivän.   

11. Markkinointi materiaalit 

Esitys: Käydään läpi nuorisovaltuuston markkinointimateriaali tilanne.  

Päätös: Nuorisovaltuustolle on tullut 200 kpl tarroja, joita voidaan jakaa eri tapahtumissa. 

Keskusteltiin, että seuraava markkinointimateriaali voisi olla t- paidat. Jätettiin asia hallituksen valmisteltavaksi 

 

 



12. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Käydään läpi esille tulevat asiat 

Päätös: suunnitteilla kesälle kesäpelit + frisbeetapahtuma Jätkänpuistoon sekä elokuvatapahtuma taiteiden yöhön.   

13. Kokouksen päättäminen 

 Esitys: Puheenjohtaja päättää kokouksen 

Päätös: puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.33. 

 

 

Suomusalmella 26.5.2023 

 

____________________________________ __________________________________ 

Onni-Lenni Vastunta, pj   Eija Järvenpää, sihteeri 

 

____________________________________ _________________________________ 

Veikka Kela, pöytäkirjantarkastaja  Eeli Laukkanen, pöytäkirjantarkastaja 


